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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 
24.) OGY határozat 121. §-a alapján interpellációt kívánok benyújtani. 

Az interpelláció címzettje: Szijjártó Péter, külgazdasági és külügyminiszter 

Az interpelláció címe: "Mikorra várható az illegális migránsok szervezett beszállításának 
megszüntetése a Földközi-tengeren?" 



Tisztelt Miniszter Úr! 
 
Magyarország az elmúlt évek során kemény és megfeszített munka árán tudta azt elérni, hogy 

megfékezze az Európai Unió és ezáltal Magyarország területére érkező koordinálatlan 

migránstömeget. Mindannyian emlékszünk rá, hogy milyen volt mikor évekkel ezelőtt emberek 

százezrei lépték át a zöld határt és vonultak végig országunkon, itt-ott letáborozva egy kis időre. 

A magyar emberek döntöttek és nemet mondtak az illegális bevándorlásra, ezért is tett és tesz 

meg a Kormány mindent annak érdekében, hogy a Schengeni-övezet Magyarországot érintő 

külső határain egy illegális bevándorló se tudjon átjönni ellenőrizetlenül, hogyha arra a 

vonatkozó nemzetközi egyezmények alapján nem jogosult.  

 

Tisztelt Miniszter Úr! 
 
A hosszú küzdelem eredményeit Európára nézve azonban nehéz úgy fenntartani, hogyha 

közben továbbra is intenzíven zajlik a Földközi-tengeren az illegális bevándorlók szervezett 

beszállítása a Soros-hálózathoz köthető civil szervezetek hajóin. Köszönhetően azonban az új 

olasz kormány migránsellenes belügyminiszterének végre elmondhatjuk, hogy Magyarország 

után Olaszország is az európai polgárok védelmére lép. A napokban láthattuk a híradásokban, 

hogy az olasz kormány belügyminisztere határozottan fellépett az illegális migránsokat 

beszállító hajó ellen, melynek német kapitánya engedély nélkül kötött ki az ország partjainál. 

Emiatt Berlinből számos bírálat érte Olaszországot, de kérdésként kell felmerüljön bennünk, 

hogy vajon a német vezető politikusok a német és az európai emberek oldalán, vagy pedig az 

illegális bevándorlók oldalán állnak engedelmeskedve a Soros-tervnek?  

 

Tisztelt Miniszter Úr! 
 
Közös érdekünk Európa jövőjének megvédése és a több ezer éves európai keresztény kultúra 

fenntartása. Fentiekre figyelemmel kérdezem, hogy várható-e az Európai Unió közbelépése 

annak érdekében, hogy megszűnjön a Földközi-tengeren történő tudatosan szervezett, illegális 

embercsempészet?  

 
Várom megtisztelő válaszát!  
 
Budapest, 2019. július 3. 
                 

...................................................... 
Ágh Péter 

Fidesz- Magyar Polgári Szövetség 


